
Mörrumsåns älg- och kronviltskötselområde. 

 

Protokoll från samrådsmöte 17 september 2014 i Mörrums Jaktskytteklubbs stuga. 

 

Närvarande: Se bifogad närvarolista. 

 

Skötselområdet hade kallat till samrådsmöte med markägare och jaktledare inom 

Mörrumsåns älg- och kronviltskötselområde. 

 

§ 1.  Bengt Eriksson hälsade välkomna och öppnade samrådsmötet. 

 

Bengt Eriksson valdes till ordförande och Bengt Olofsson valdes till 

sekreterare för mötet. 

 

Robert Wållgren och Andreas Eriksson valdes att jämte ordföranden 

justera protokollet och tillika vara rösträknare. 

 

§ 2. Beslutades att röstlängd skulle upprättas endast om så skulle erfordras. 

 

§ 3. Beslutades att kallelse skett på rätt sätt.  

 

§ 4. Den utsända dagordningen godkändes. 

 

§ 5. Bengt Eriksson informerade om skötselområdet. 

 

Mörrumsåns älg- och kronviltskötselområde bildades år 2002, från början   

endast som kronviltskötselområde. Styrelsen som består av sex ledamöter 

och två suppleanter väljs av årsmötet i januari/februari varje år. 

 

Grundläggande är att markägare och jakträttsinnehavare bestämmer om 

avskjutning, tilldelningsregler med mera på årsmötet. Styrelsen arbetar 

efter fattade beslut på årsmötet och allmänna viltmöten. 

 

§ 6.  Areal, röster, tilldelning av avskjutning till jaktlagen presenterades. 

  Bilaga till protokollet. 

 

§ 7. Skötselplanen för älg presenterades. Den löper på tre år och godkänns av 

länsstyrelsen. Planen omfattar åren 2013-2015. 

 

§ 8. Skötselplanen för kronvilt presenterades. Den har samma löptid som 

älgskötselplanen. 

 

§ 9. Diskussion om betestillgång och betesskador ägde rum. 

 

 Bengt Eriksson informerade att Skogsstyrelsen i höst börjar förbereda en 

spillningsinventering med utsättning av inventeringsrutor, där 



älgspillning ska räknas under april 2015. Syftet är att få information om 

älgstammens storlek över hela Blekinge. Han informerade vidare om att 

betesinventering planeras år 2015. 

 

 Från markägarna påpekades att det är viktigt att ta hänsyn till det samlade 

betestrycket från allt klövvilt, älg, kronvilt, vildsvin, rådjur. 

 

 Skötselområdets uppskattning är att älgstammen uppgår till 5 älgar per 1 

000 ha i vinterstam. Fråga ställdes om jägarna anser att denna storlek på 

stammen är acceptabel för skogsbruket. Framhölls att betestrycket har 

gjort tallplantering olönsam och att därför även mark som är lämplig för 

tall beskogas med gran. 

 

 Bengt Eriksson framhöll att skötselområdet är lyhört för markägarnas 

synpunkter och vill vidta de åtgärder som fordras för att få balans mellan 

vilttillgång och betestillgång. En åtgärd som planeras i skötselplanen är 

att öka avskjutningen av älgkalv.  

 

 Skador av kronvilt förekommer i vissa områden. Avskjutningen har varit 

låg de senaste åren och det kan ha medfört att stammen ökat. 

Tilldelningen, fyra djur per år är relativt stor med hänsyn till stammens 

storlek. Utöver skötselplanen kan styrelsen bevilja skyddsjakt om 

problem uppstår. Det förefaller som att betesskadorna i första hand 

uppstår tidigt på året och styrelsen överväger därför att tidigarelägga 

jaktstarten år 2015. 

 

§ 10. Skogsstyrelsen har tagit fram en blankett för viltskador, som visades. Det 

är viktigt att markägare/jägare som noterar onormala betesskador 

rapporterar på denna blankett. Blanketten biläggs protokollet. 

 

§ 11. Samrådsmötet avslutades och markägarna inbjöds att delta i påföljande 

viltmöte. 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Bengt Olofsson  Bengt Eriksson Robert Wållgren Andreas Eriksson 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

  

 

  

  
 


